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Hrvatska  demokratska  zajednica  Varaždinske  županije  proteklog  je  vikenda  održala

stranačku klauzuru  za  područje općina Sveti  Ilija,  Vidovec,  Vinicu,  Petrijanec,  Cesticu,

Beretinec i Sračinec. Središnja tema klauzure bile su brojne investicije i projekti koji su u

tijeku na području tih općina. Riječ je o investicijama ukupne vrijednosti preko 30 milijuna

eura, odnosno više od 220 milijuna kuna i to samo sa županijske razine. 

Kako je u svom obraćanju naglasio predsjednik Županijske organizacije HDZ-a i župan

Varaždinske županije Anđelko Stričak, nikada u povijesti tih općina nije bilo više investicija

i ulaganja s nacionalne i županijske razine kao što je to sada.

- Ovo područje nije vidjelo nikad prije toliko investicija vrijednih preko 30 milijuna eura,

odnosno  220  milijuna  kuna  i  to  samo  sa  razine  Županije  i  njenih  ustanova.  ŽUC  je

osigurao oko 2,3 milijuna eura ili 17 milijuna kuna za sanaciju klizišta i obnovu kolnika, za



potpore  u  poljoprivredi  i  gospodarstvu  Županija  je  osigurala  samo  za  OPG-ove  tj.

poduzetnike s ovog područja oko 500.000 eura ili 3,8 milijuna kuna, a u osnovnoškolsko

obrazovanje uloženo je čak 11,4 milijuna eura, odnosno više od 80 milijuna kuna. To su

sve investicije bitne za vaša područja kako bi se svim žiteljima omogućio što kvalitetniji

život - kazao je Stričak ističući da najvažnije investicije tek slijede.

-Također  u  pripremi  je  projekt  revitalizacije  Arboretuma  te  obnova  dvorca  Opeka  za

potrebe Regionalnog centra kompetentnosti u poljoprivredi, u vrijednosti od 15,6 milijuna

eura, a dvorac Šaulovec je u fazi projektiranja za obnovu i prenamjenu u Europski talent

centar Hrvatska, čija procijenjena vrijednost radova iznosi  oko 3,32 milijuna eura ili  25

milijuna kuna.  Hrvatske ceste su otvorile ponude za izgradnju prve dionice brze ceste

Varaždin  –  Ivanec  –  Lepoglava,  HEP  odrađuje  niz  zahvata  rekonstrukcija  električnih

mreža, a i izgradnja Aglomeracije je pri samom kraju - naveo je Stričak. 

Naglasio  je  da s provođenjem projekata  tj  svih  tih  investicija,  treba upoznati  građane,

uključiti ih u njihovo provođenje, budući da su one pokrenute i provode se upravo s ciljem

podizanja standarda života svih. 

-Ponosni na prošlost – zajedno gradimo budućnost - poručio je na kraju župan Stričak te

pozvao članove stranke da na terenu budu dostupni svakom svom susjedu i mještaninu. 

Mirjana  Jambriško,  uime  Općinske  organizacije  Vinica  izrazila  je  zadovoljstvo  što  su

pokrenuti te se privode kraju brojni projekti na području općine koje je inicirao nekadašnji

načelnik Marijan Kostanjevac.

Načelnik Općine Sveti Ilija Marin Bosilj podsjetio je na veliku investiciju u obrazovanje na

području te općine, novoizgrađenu osnovnu školu otvorenu prije manje od godinu dana.

-Naši  osnovnoškolci  sada imaju  odlične  uvjete  i  jednaku  šansu  za  uspjeh  kao njihovi

vršnjaci u puno većim i bogatijim sredinama. Ovim putem još jednom zahvaljujem i Vladi

Republike  Hrvatske te  resornom ministarstvu  koji  su  prepoznali  potrebe našeg kraja  i

osigurali zajedno sa Županijom i Općinom gotovo 60 milijuna kuna za izgradnju škole i

ostvarenje sna brojnih mještana općine - rekao je Bosilj.



Isti takav "vjetar u leđa" obrazovanju, ali i razvoju Općine Beretinec, očekuje predsjednica

Općinske organizacije stranke Silvija Mekota, prenamjenom dvorca Šaulovec u Europski

talent centar Hrvatska. 

-Riječ je o jednoj od najvećih investicija u povijesti Općine - zaključila je Mekota.

Da  osim  o  realizaciji  velikih  infrastrukturnih  projekata  i  obrazovanju  Vlada  Republike

Hrvatske,  kao  i  Varaždinska  županija  brinu  o  poljoprivredi,  potvrdio  je  uime Općinske

organizacije stranke Vidovec Božidar Zagorec koji je naglasio kako je pola milijuna eura

osigurano za poljoprivredu i OPG-ove velika pomoć, posebice u vrijeme kada je domaća

proizvodnja hrane postala jedan od prioriteta.

Predsjednik Općinske organizacije HDZ-a Sračinec, Ivica Rojc, pozdravio je ulaganja koja

u ovih  sedam općina,  time i  u  Općini  Sračinec,  značajno podižu standard života  svih

mještana.  Posebice  se  to  odnosi  na  ulaganje  u  obrazovanje,  budući  da  je  samo  na

području njegove Općine u obrazovanje uloženo gotovo 3 milijuna kuna. Zaključio je kako

je ulaganje u obrazovanje ulaganje u budućnost Općine, ali i Varaždinske županije.

Josip Cestar, uime cestičkog HDZ-a naglasio je kako treba voditi brigu da se u narednom

razdoblju, odnosno do kraja ovog mandata, potvrdi trasa podravske magistrale budući da

će realizacija tog projekta značiti daljnji gospodarski razvoj, ali i bolju kvalitetu života svih

mještana općina Cestica, Petrijanec i Sračinec. 

-Realizacijom  svih  projekata  mijenjat  će  se  vizura  općina,  ali  i  Varaždinske  županije

nabolje. Na nama je da svatko u svom segmentu napravi sve da se spomenuti projekti

realiziraju  jer  su nam građani  ove županije  dali  povjerenje upravo za to i  mi  ćemo to

povjerenje opravdati – završio je Cestar.








